

## LEGISLATIVE ASSEMBLY ACT

Pursuant to subsection 46(2) of the *Legislative Assembly Act*, and on the recommendation of the Members' Services Board of the Legislative Assembly, the Commissioner in Executive Council orders as follows

**1.** Effective April 1, 2006, the maximum reimbursement of expenditures for accommodation that a member of the Legislative Assembly is entitled to receive under subsection 46(1) of the *Legislative Assembly Act* is \$832 per month.

**2.** Order-in-Council 2000/46 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon, this 10th February 2006.

---

Commissioner of Yukon

## LOI SUR L'ASSEMBÉE LÉGISLATIVE

Sur l'avis conforme du Comité des services aux députés de l'Assemblée législative et en vertu du paragraphe 46(2) de la *Loi sur l'Assemblée législative*, la Commissaire en conseil exécutif ce qui suit:

**1.** À compter du 1<sup>er</sup> avril 2006, le remboursement maximal auquel un député de l'assemblée législative a droit au titre des frais d'hébergement, en vertu du paragraphe 46(1) de la *Loi sur l'Assemblée législative*, est de 832\$ par mois.

**2.** Le décret 2000/46 est abrogé.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 février 2006.

---

Commissaire du Yukon